
Referat af bestyrelsesmøde d. 20.06.2023

Deltagere: Jeanette, Nadja, Maibrith, Maria, Ulla, Susanne, Kamma, Michala, Dorthe
Fraværende:
Referent: Jeanette

● Godkendelse af dagsorden godkendt

● Godkendelse af referat fra sidste møde godkendt

● Opfølgning på referatet

○ Kommunikation kort omkring

○ Forretningsorden, godkendelse og evt. rettelse udskydes

○ Klubtøj udskydes

○ OK sponsor Ulla har gang i korrespondance med dem, de vil gerne komme

på en udstilling

○ Opdrætterdag/webinar sundhedsudvalget arbejder videre, man skal måske

overveje at lægge det på en hverdag, hvis muligt og det skal ramme dyrlæger

og fagfolk herhjemme

● Meddelelser fra formanden, herunder orientering om afsendte og modtagne

skrivelser der er fremsendt BSI, til gennemgang, der er ingen konstruktive

ændringsforslag

● Gensidig orientering siden sidst om forhold, hvortil der ikke er knyttet

korrespondance intet nyt

● Økonomi

○ Regnskab knapt færdig pga festivalen

○ Indestående på konti og kassebeholdning

■ sundhedskonti 40.671,78

■ driftkonti 362.903,42

■ kasse 2.860,50

● Nyt fra udvalgene



○ Cavalierposten

■ Forsendelse

■ Artikler det forventes at alle udvalg kommer med et oplæg

Der er stor ros fra Hr og Fru Danmark for artiklen omkring SM

○ Sundhedsudvalget

■ Status OBS på der kun tilmeldes hunde med DKK stambog

■ Vi ser på om vi kan fjerne depositum på scanninger, da det giver

meget administrativt arbejde for kasseren

● Hjertescanning begrænsning på 6 mdr bør fjernes,

sundhedsudvalget kigger på det

○ Udstillingsudvalget

■ Status

■ Cavalierfestivalen 23/24

○ Flere i bestyrelse og sundhedsudvalg må gerne hjælpe

til med at samle sponsorgaver, til alle de forskellige

udstillinger

○ Arbejdsfordelingen skal bredes mere ud, på forskellige

arbejds- og ansvarsområder

○ Vi skal fremadrettet forberede festivalen noget før, så

forberedelserne forhåbentlig bliver mindre tidspresset

○ PR-udvalget intet nyt

■ Status

■ Klubmailen

■ Backweb

■ Hjemmeside

■ Facebook

■ Instagram

○ Sports- og aktivitetsudvalget



■ status

● Kredsene Michala oplæres i at oplægge kredsarrangementer

● Dato for næste møde -onlinemøde den 24. september kl 18.30 -fysisk

bestyrelsesmøde hos Maria den 17. september kl 11.00

● Eventuelt -der laves en standard feriesvar til klubmailen i ferien, så folk er klar over

at svar kan tage lidt længere tid


